
PROTOKOLL
vid sammanträde i Djurgårdens Idrottsförenings Överstyrelse 

den 21/4 1952 på Stadion.
Närvarande: hela styrelsen.

§ 1. Ordf. öppnade sammanträdet och redogjorde för en kontakt med 
Djurgårdens Supporterklubb, som ville ha ett sammanträde med 
styrelsen för klarläggande av en del i pressen diskuterade 
frågor. Beslöts att ordf. skulle ta ny kontakt med S-klubben 
och diskutera ett sammanträde.

§ 2. På grund av nedskräpning etc. 1 Hammarbybacken diskuterades
lämpliga åtgärder. Beslöts att ordf. först skulle höra sig 
för med skidsektionens ordf. H. Hedjerson om sektionen var 
beredd snygga upp på platsen. I händelse av negativt svar 
skulle friidrotts- eller orienteringssektionen erbjudas över
ta städningsjobbet för en ersättning av c:a 100 kr. Något 
i gratifikationsväg kunde,om arbetet visade sig ha 
gjorts grundligt, ifrågakomma.

r/
§ 3. Diskuterades dräneingsfrågan av planet framför skidbacken. 

Beslöts tillsvidare bordlägga frågan.
§ 4. Sekr. föredrog en skrivelse från Sven Holmberg från Pusan 

med meddelande att han inte ville ifrågakomma till någon be
fattning i boxningssektionens styrelse. Skrivelsen föran
ledde ingen åtgärd. Samtidigt meddelade ordf. sig från Box
nlngsförbundet ha erfarit att förbundet skulle dra in Holm
bergs domarkort och i övrigt göra en undersökning av H:s 
senaste del i vissa arrangemang. Dunér sade sig ha fått med
delande om att Holmbergs resa till Korea tillkommit på initi
ativ av dr. P. Strömbäck.

§ 5. Sammanträdet övergick till ett möte med den vid årsmötet den 
12/3 tillsatta utredningskommittén /H.Garpe, B. Sandberg och 
K. Lundberg). Efter en principdiskussion om årsmötets uppdrag 
endast avsåg en utredning av Överstyrelsens anmärkning på den 
ekonomiska skötseln av backtävlingen den 20/1/52 konstaterades 
att viss anledning förelåg att i varje fall diskussionsvis 
granska diverse andra ekonomiska angelägenheter i anslut
ning till dels backbygget dels skidsektionens olika ekonomiska 
arrangemang. Från utredningskommittén uttalades avslutnings
vis ett önskemål att Överstyrelsen måtte ställa upp en prome
moria Över händelseförloppet med backbyggets tillkomst och 
dess utförande samt i vilka punkter skidsektionen ej följt 
gjorda överenskommelser.

§ 6. Avslutades sammanträdet.


